
Inspraak bij de commissie Beheer van dhr. Roel Ebbinge: 

 

 

Geachte voorzitter en leden van de commissie beheer 

 

Dank voor de gelegenheid om in uw vergadering in te spreken, 

 

Mijn naam is Roel Ebbinge, ik ben woonachtig aan het Houtplein en ik spreek als lid van WR 
Welgelegen. 

 

Ik vraag de aandacht voor het volgende 

 

Heden heeft u een brief van wethouder Sikkema ontvangen inzake de herinrichting van de Dreef In 
die brief wordt onder punt 3 verwezen naar het definitief ontwerp van het project Houtplein in 
relatie tot Kiss en ride plekken. 

 

Ik weet niet beter als dat er geen definitief plan Houtplein bestaat, sterker nog, de wethouder heeft 
aangegeven een nieuw plan te gaan ontwikkelen integraal met de aanliggende wegen. 

 

De stellige aanname dat er in de definitieve situatie Kiss en Ride plaatsen zouden zijn aan de ventweg 
van de Dreef lijkt ons dan ook zeer voorbarig. 

 

Tegelijkertijd is door DuraVermeer/gemeente Haarlem aan de bewoners van de Dreef een brief 
bezorgd. Hierin wordt onder Gevolgen voor de Bereikbaarheid vermeld dat: citaat “daardoor wordt 
de halte Tempelierstraat tijdelijk vervangen door een halte op het Lorentzplein”. 

De wijkraad is over deze oplossing niet geïnformeerd. Het Lorentzplein maakt deel uit van de 
binnenring en is zeer druk. Wij kunnen ons daar geen bushalte voorstellen 

 

 

Stichting Haarlemsbouwplannen.nl onderschrijft zijn woorden. 


